
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.2/19-01-2015 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  

Αριθ. Απόφασης 6                                Περίληψη 
Παράταση λειτουργίας της Δημοτικής Επιχείρησης 
Πληροφόρησης – Θεάματος και Επικοινωνίας Δήμου Ξάνθης  

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 19 Ιανουαρίου 2015 ημέρα Δευτέρα και ώρα 19:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.1437/15-1-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να 
συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 32 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γκιρτζίκη Αλεξία 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Καλογερής Κρίτων 
9) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
10) Καρά Αχμέτ 
11) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
12) Κίρατζη Ερκάν 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
16) Μούρκας Χρήστος  
17) Μπαντάκ Σιαμπάν 

18) Μπένης Δημήτριος 
19) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
20) Μποζ Ραμαδάν 
21) Ξυνίδης Αθανάσιος 
22) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
23) Πούλιος Χρίστος 
24) Σδρέβανος Μαρίνος 
25) Ταρενίδης Παναγιώτης 
26) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
27) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
28) Τσέπελης Εμμανουήλ 
29) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
30) Χασάν Ογλού Ορχάν 
31) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 
32) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Γουναρίδης Στυλιανός 
2) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
3) Ιγιαννίδης Στέφανος 
4) Κολλάρος Γεώργιος 
5) Λύρατζης Πασχάλης 

6) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
7) Παπασταματίου Γεώργιος 
8) Τοπ Ισμέτ 
9) Χασάν Ογλού Φερτούν 

 
(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, οι Πρόεδροι 
των Δημοτικών Κοινοτήτων Κιμμερίων κ. Μπουδούρ Χουσεΐν, Ξάνθης κ. Σωτηριάδου Τριανταφυλλιά, ο 
Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Σταυρούπολης κ. Σαρόγλου Κων/νος και οι εκπρόσωποι των τοπικών 
κοινοτήτων Καρυοφύτου κ. Σερεφιάς Διαμαντής και Κομνηνών κ. Τοποζίδου Κυριακή 

 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Ηλιάδης Θωμάς προσήλθε στη συζήτηση του 9

ου
 θέματος 

και ο δημοτικός σύμβουλος Τσεγγελίδης Ιωάννης αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση κατά τη 
συζήτηση του 5

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης 

 
Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 5

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθ.πρωτ.1031/12-1-2015 

εισήγηση του γραφείου Διοικητικής Μ¨εριμνας & Διαφάνειας του Δήμου Ξάνθης, η οποία έχει ως εξής: 
«ΣΧΕΤ.: α) Το άρθρο 107 του Ν. 3852/2010 «από  1-1-2011 κάθε Δήμος μπορεί να έχει μόνο τις 

ακόλουθες επιχειρήσεις : …ή μία (1) επιχείρηση με ειδικό σκοπό τη λειτουργία ραδιοφωνικού ή 
τηλεοπτικού σταθμού εφόσον λειτουργούσαν αντίστοιχες επιχειρήσεις στους συνενούμενους Δήμους 
,καθώς και μία (1) δημοτική ανώνυμη εταιρεία του άρθρου 266 Κ.Δ.Δ., β) Το άρθρο 51 παρ. 4 του 
Ν.3905/10  « Δημοτικές Επιχειρήσεις με ειδικό σκοπό τη λειτουργία του ραδιοφωνικού σταθμού  ή 
τηλεοπτικού σταθμού εξακολουθούν να λειτουργούν με το υφιστάμενο νομικό καθεστώς, γ) Η συστατική 

ΑΔΑ: ΩΩΚΦΩΚ8-ΧΟΝ



πράξη της Δημοτικής Επιχείρησης Πληροφόρησης- Θεάματος και Επικοινωνίας   Δήμου Ξάνθης (ΦΕΚ 
592/01-08-1994 τ. β΄), δ) Η με αριθ. 122/27-5-1994 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, ε) Η  με αριθμ, 
136/14-4-2014  απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου Ξάνθης,            στ) Η με αριθμ. πρωτ. 29/21-10-2014 
απόφαση του Διοικ. Συμβουλίου της Επιχείρησης Πληροφόρησης Θεάματος, Επικοινωνίας του Δήμου 
Ξάνθης και το με αρθμ. Πρωτ.278/13-11-2014 έγγραφο της Επιχείρησης, ζ) Το Προεδρικό Διάταγμα 
25/1988, η) Το άρθρο 277 του ΠΔ 410/1995, θ) Η με αριθμό 25027/1984 (ΦΕΚ 244/84/τευχος Β απόφαση 
του ΥΠΕΣ Αρθρο 4 Διάλυση και εκκαθάριση της επιχείρησης 
1. Δημοτική ή Κοινοτική επιχείρηση διαλύεται με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού Συμβουλίου, με 
την απόλυτη πλειοψηφία των μελών του και απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών. 
2. Η επιχείρηση επίσης διαλύεται : α) όταν λήξει χωρίς να παραταθεί η διάρκεια της επιχείρησης β) σε 
περίπτωση πτώχευσης της επιχείρησης…….  
Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά και σύμφωνα με τη συστατική πράξη της Δημοτικής Επιχείρησης 
Πληροφόρησης- Θεάματος και Επικοινωνίας   Δήμου Ξάνθης (ΦΕΚ 592/01-08-1994 τ. β΄), η διάρκεια της 
επιχείρησης ήταν είκοσι (20) χρόνια από τη δημοσίευση της απόφασης αυτής στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως, στις δε 31-07-2014 συμπληρώθηκαν είκοσι (20) χρόνια . Με την 136/2014 απόφαση του  
Δημοτικού Σ/λιου παρατάθηκε η λειτουργία της Επιχείρησης μέχρι 31/3/2015. 
Παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο την παράταση ή μη της λειτουργίας της Δημοτικής 
Επιχείρησης Πληροφόρησης- Θεάματος και  Επικοινωνίας   Δήμου Ξάνθης  . 
Σε περίπτωση θετικής απόφασης η ετήσια δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού του Δήμου Ξάνθης  θα 
ανέρχεται στο ποσό των € 160000». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος το αριθμ.πρωτ.58836/14-11-2014 το οποίο 
έχει ως εξής: «Σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν 3463/2006: ΚΩΔΙΚΑΣ ΔΗΜΩΝ και ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, η 
τροποποίηση της συστατικής πράξης των δημοτικών επιχειρήσεων γίνεται με την ίδια διαδικασία που 
ακολουθείται στην περίπτωση της σύστασης. Η σύσταση των δημοτικών επιχειρήσεων οποιασδήποτε 
μορφής, γίνεται μετά από απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται με την 
απόλυτη πλειοψηφία του συνόλου των μελών του. Με την με αριθ. 136 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Ξάνθης, όπως αυτή προκύπτει από το με αριθ.4/14-04-2014 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης 
του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, που αναρτήθηκε στο σύστημα ΔΙΑΥΓΕΙΑ με ΑΔΑ: ΒΙ0ΡΩΚ8-5Ν0 
αποφασίσθηκε η παράταση λειτουργίας της Δημοτικής Επιχείρησης Πληροφόρησης-Θεάματος και 
Επικοινωνίας Δήμου Ξάνθης μέχρι 31-03-2015. Ως εκ τούτου, λόγω των πολύπλοκων διαδικασιών που 
απαιτούνται με σκοπό την θέση σε ισχύ της απόφασης του δημοτικού συμβουλίου, καταθέτουμε σήμερα 
την παρούσα, σε συνέχεια της υπ’ αριθμ. Πρωτ: 253/21-10-2014 ομόφωνης αποφάσεως του Δ.Σ. της 
επιχείρησης προτείνοντας στο δημοτικό συμβούλιο του Δήμου Ξάνθης την παράταση λειτουργίας της 
αμιγούς δημοτικής επιχείρησης ειδικού σκοπού στο Νομό Ξάνθης με την επωνυμία “Δημοτική Επιχείρηση 
Πληροφόρησης-Θεάματος και Επικοινωνίας” και το διακριτικό τίτλο "Όμορφη Πόλη" για 20 χρόνια, ήτοι 
μέχρι 31-03-2035». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «Είχαμε ζητήσει ένα σχέδιο, μια ανάλυση πως προβλέπουμε να είναι τα έσοδα, θα 
γίνει μια προσπάθεια μήπως μπορεί να γίνει διαδημοτικό το ραδιόφωνο. Για να αυξηθούν τα έσοδα. Ένα 
ολοκληρωμένο σχέδιο να δούμε ρε αδερφέ ότι γίνεται μια προσπάθεια να αυξηθούν τα έσοδα, με πολλούς 
τρόπους. Αυτά τα μηχανήματα σε τρία χρόνια, σε τέσσερα χρόνια θα χρειαστεί να ανανεωθούν, θα 
χρειαστούν άλλα τριακόσια χιλιάρικα εκεί, διακόσια εκεί, 

Ο Δήμαρχος παίρνοντας τον λόγο μεταξύ άλλων είπε: «Πήρε παράταση μέχρι το Μάρτιο παρότι 
υπήρχε κάποια ανάλογη σύγχυση και τότε προκειμένου έτσι να μην δεσμευτεί η νέα δημοτική αρχή έτσι 
γι’ αυτό το λόγο. Όπως ακούστηκαν και κάποιες σκέψεις εδώ, τις οποίες θα συμφωνήσω μαζί σας, θα 
συμφωνήσω μαζί σας και οποιοσδήποτε θεωρεί ότι πρέπει να αυξηθούν τα έσοδα και σαφώς θα πρέπει να 
αυξηθούν τα έσοδα και Πρόεδρε εδώ είμαστε και εμείς και θα πρέπει να φροντίσετε και κατά την διάρκεια 
της λειτουργίας του να κάνετε ένα πλάνο προκειμένου πράγματι να αυξηθούν τα έσοδα». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Πρόεδρο της Δημοτικής Επιχείρησης 
Πληροφόρησης-Θεάματος και Επικοινωνίας Μιχαήλ Λομβαρδέα ο οποίος μεταξύ άλλων ανέφερε ότι δεν 
αναφέρεται πουθενά ότι χρειάζεται μελέτη βιωσιμότητας. Αντίθετα η Επιχείρηση είναι ειδικού σκοπού, 
εκτελεί κοινωνικό έργο και «...μπορείτε ανά πάσα στιγμή να αποφασίσετε τη διακοπή της λειτουργίας του 
αν δεν εξυπηρετεί τον σκοπό της ίδρυσής του. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Δημήτριο Μπένη ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε: «Θεωρώ ότι το λογικότερο γιατί κι εγώ θα πω ότι σήμερα όλοι συμφωνούμε να 
υπάρχει το δημοτικό ραδιόφωνο, και για τους ειδικούς λόγους και για οτιδήποτε κτλ. Το δημοτικό 
ραδιόφωνο δεν είναι για να κάνουμε βόλτα στο facebook, και να ασχολιόμαστε και εγώ δεν ξέρω με τι. Το 
δημοτικό ραδιόφωνο έχει υποχρεώσεις και η βασική του υποχρέωση είναι να παρουσιάσετε μια εικόνα 
εδώ όπου θα δώσει μια ελπίδα και σ’ εμάς. Αυτή είναι η αποστολή σας εκεί». 
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Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Καμαρίδη Ιπποκράτη ο οποίος μεταξύ 
άλλων είπε: «Πριν από είκοσι πέντε ακριβώς μέρες καταθέσαμε μια ερώτηση στον Πρόεδρο του 
ραδιοφωνου, να μας δώσει μια σειρά από στοιχεία του ραδιοφώνου για έχουμε τη δυνατότητα, να έχουμε 
άποψη, εάν πρέπει να λειτουργήσει ή όχι. Ακόμα περιμένουμε». 

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Τσιακίρογλου Σωτήριο ο οποίος μεταξύ 
άλλων είπε: «ζητήσαμε να υπάρχει μία μελέτη βιωσιμότητας διότι δεν είναι δυνατόν να παραμένουν τα 
ίδια πράγματα. Υπήρχαν και στις προηγούμενες χρονιές, δηλαδή να παραμένουν σχεδόν τα έσοδα ίδια και 
τα έξοδα παραμένουν ίδια». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Αθανάσιο Ξυνίδη ο οποίος 
ανέφερε μεταξύ άλλων: «κύριε Πρόεδρε, το 1994 είχα τη τιμή να είμαι επιτροπή ελέγχου δεοντολογίας του 
δημοτικού ραδιοφώνου. Και ήμουνα και στο συμβούλιο την πρώτη φορά που εκλέχτηκα άρα την 
εικοσαετία αυτή την πέρασα. Όταν ήρθε στο δημοτικό ραδιόφωνο στην εισήγηση τότε του κυρίου 
Αμοιρίδη δεν υπήρχε θέμα βιωσιμότητας, αλλά υπήρχε μία εισήγηση σκοπιμότητας. Γιατί γίνανε τότε τα 
δημοτικά ραδιόφωνα; Τα δημοτικά ραδιόφωνα έγιναν γιατί εκτίμησαν οι αυτοδιοικητικοί σε όλη την 
Ελλάδα ότι ήταν ο μόνος μηχανισμός που θα μπορούσε να εισαγάγει την ιδιωτικοποίηση στα μέσα 
μαζικής ενημέρωσης, ως τότε ήταν κρατικά στην πλειοψηφία τους και ότι θα μπορούσε να δίνει μία 
ποιότητα που δύσκολα θα μπορούσανε τότε τα περιφερειακά ραδιόφωνα να δώσουν. Δεν έμπαινε θέμα, 
παρόλο που τον πρώτο καιρό του δημοτικού ραδιοφώνου είχε μία πάρα πολύ καλή ποιότητα παροχής 
υπηρεσίας πράγμα που το είχε καταστήσει πρώτο σε ακροαματικότητα και άρα είχε και πελάτες. Από τότε 
και μετά και μέχρι σήμερα δυστυχώς κανένας δεν μπόρεσε να το επαναφέρει σε αυτή του την θέση. Έχουν 
λόγους ύπαρξης τα δημοτικά ραδιόφωνα. Δεν είναι μηχανισμοί ανταγωνισμού, ούτε μηχανισμοί 
βολέματος, ούτε μηχανισμοί λειτουργίας ενδεκαμελών συμβουλίων και δε φταίτε εκεί και εμείς σαν 
αντιπολίτευση έχουμε ευθύνη. Ασκούσε συγκεκριμένη πολιτική, εμείς σαν επιτροπή δεοντολογίας 
παρεμβαίναμε και βλέπαμε τι κάνει στην τοπική κοινωνία το δημοτικό ραδιόφωνο. Σήμερα θα πρέπει να 
έχετε καλύτερα προϊόντα, καλύτερη ποιότητα, ν’ αυξήσετε την παρέμβαση στον πολιτισμό». 

Τέλος ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης ο οποίος είπε: «Καταρχήν η εισήγηση 
είναι του Δήμου και δεν είναι του διοικητικού συμβουλίου του δημοτικού ραδιοφώνου, η οποία έρχεται με 
μια πράγματι ομόφωνη απόφαση του διοικητικού συμβουλίου που μετέχουν όχι μόνο η διοικούσα 
παράταξη  αλλά και άλλες παρατάξεις. Θεωρώ επίσης και θα συμφωνήσω με πολλούς εδώ μέσα ότι το 
δημοτικό ραδιόφωνο πράγματι εκτελεί και ένα κοινωνικό ρόλο και σίγουρα αν το δούμε με καθαρά 
χρηματοοικονομικούς όρους εκεί ίσως να υστερεί. Αλλά επιτελεί άλλο έργο το δημοτικό ραδιόφωνο. Όλες 
οι εταιρείες πρέπει να λειτουργούν μέχρι να εξαντλήσουν το φυσικό τους αντικείμενο. Εκτιμώ ότι το 
δημοτικό ραδιόφωνο που είναι μία εταιρεία μια επιχείρηση ειδικού σκοπού το φυσικό του αντικείμενο δεν 
το έχει εξαντλήσει. Και μία παρατήρηση. Θεωρώ ότι συζητάμε συνδέοντας δύο πράγματα τα οποία δεν 
μπορούν να συνδεθούν. Ποιο είναι αυτό; Άλλο πράγμα η παράταση και άλλο πράγμα το πόσα χρήματα 
μας κοστίζει κάθε χρόνο το δημοτικό ραδιόφωνο. Και εκεί θα συμφωνήσω βεβαίως να καταθέσουμε και 
προτάσεις προκειμένου να μην στοιχίζει τόσα χρήματα αν τα θεωρούμε πολλά γιατί εγώ ακούω και άλλα 
ραδιόφωνα ότι ξέρω εγώ χρεωστάνε και εκατομμύριο κλπ. Το δικό μας δεν χρωστάει πουθενά. Να 
συμφωνήσω να συζητήσουμε οποιεσδήποτε προτάσεις, του χρόνου παράδειγμα μπορώ να σας πω ότι 
οποιαδήποτε παράταση, δηλαδή αν σήμερα δεν συζητούσαμε το θέμα της παράτασης του δημοτικού 
ραδιοφώνου γιατί δεν είχαν ολοκληρωθεί τα είκοσι χρόνια, δεν θα συζητούσαμε τα χρήματα τα οποία θα 
πρέπει να δώσουμε για την μισθοδοσία των ανθρώπων για να λειτουργήσει. Εδώ είμαστε λοιπόν να 
συζητήσουμε όποιες προτάσεις είναι προς αυτή την κατεύθυνση και εγώ θα χαιρόμουν ειλικρινά εάν του 
χρόνου δεν χρειαζόταν να δώσουμε τα εκατόν εξήντα χιλιάρικα, να δίναμε πενήντα ή μηδέν. Γιατί όχι και 
μηδέν. Θα τις βάλουμε αυτές τις προτάσεις, αλλά αυτό δεν έχει να κάνει με την παράταση. Τώρα εάν η 
πολιτεία παρότι εμείς δεν έχει λήξει η λειτουργία του δημοτικού ραδιοφώνου, ή του δίνουμε παράταση 
σήμερα και αύριο κρίνει ότι δεν τα χρειάζεται τα δημοτικά ραδιόφωνα ή ζητάει άλλα πράγματα από αυτό, 
η πολιτεία λοιπόν μπορεί με νομοθέτημα να το κλείσει. Αλλά δεν θα είμαστε εμείς η ταφόπλακα η οποία 
θα κλείσει ένα δημοτικό ραδιόφωνο. Και θεωρώ ότι έχουμε είδη αργήσει και ίσως και ήταν λάθος η 
προηγούμενη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που το βάλαμε και Μάρτιο. Θα έπρεπε δηλαδή να 
δώσουμε και λίγο χρόνο περισσότερο προκειμένου να προλάβει και το νέο διοικητικό συμβούλιο να κάνει 
όλες αυτές τις διεργασίες που όλοι εδώ μέσα  συμφωνούμε. Επομένως λοιπόν εγώ θα ζητήσω να 
υπερψηφιστεί η παράταση λειτουργίας του δημοτικού ραδιοφώνου και βεβαίως εδώ είμαστε κάθε χρόνο, 
να προσπαθήσουμε να μειώσουμε το τι πληρώνουμε και εν πάση περιπτώσει να τα μηδενίσουμε κιόλας 
αλλά δεν μπορούμε να συζητάμε με χρηματοοικονομικούς όρους. Γιατί όπως πολλοί θα συμφωνήσουν εδώ 
μέσα ότι επιτελεί και κοινωνικό έργο και ένα άλλο είδους έργο το δημοτικό ραδιόφωνο, δεν είναι απλά μια 
επιχείρηση. Για αυτό και είναι και ειδικού σκοπού επιχείρηση. Και αν θέλετε το business plan που λέτε, 
παρότι κακώς ακούγεται ότι προβλέπεται γιατί προβλέπεται για τις άλλες επιχειρήσεις και όχι για του 
ειδικού σκοπού ναι να το κάνουμε. Να το κάνουμε όμως για μας. Να το κάνουμε για να το κάνουμε να μην 
πληρώνουμε σε αυτό το ραδιόφωνο. Εγώ θα χαρώ πρώτος αν αύριο καταφέρουμε αυτό το διοικητικό 
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συμβούλιο που ομόφωνα έφερε μία απόφαση στο Δήμο στο Δημοτικό σας Συμβούλιο να πει ότι κύριοι 
εμείς μπορούμε να είμαστε αυτάρκεις». 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία καταγράφηκε ηλεκτρονικά και τηρείται στο αρχείο του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση, 
καθώς και α) Το άρθρο 107 του Ν. 3852/2010 β) Το άρθρο 51 παρ. 4 του Ν.3905/10 γ) Η συστατική πράξη 
της Δημοτικής Επιχείρησης Πληροφόρησης- Θεάματος και Επικοινωνίας Δήμου Ξάνθης (ΦΕΚ 592/01-08-
1994 τ. β΄), δ) Η με αριθ. 122/27-5-1994 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, ε) Η  με αριθμ, 136/14-4-2014  
απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου Ξάνθης,  στ) Η με αριθμ. πρωτ. 29/21-10-2014 απόφαση του Διοικ. 
Συμβουλίου της Επιχείρησης Πληροφόρησης Θεάματος, Επικοινωνίας του Δήμου Ξάνθης και το με αρθμ. 
Πρωτ.278/13-11-2014 έγγραφο της Επιχείρησης, ζ) Το Προεδρικό Διάταγμα 25/1988, η) Το άρθρο 277 
του ΠΔ 410/1995, θ) Η με αριθμό 25027/1984 (ΦΕΚ 244/84/τευχος Β απόφαση του ΥΠΕΣ Άρθρο 4 
Διάλυση και εκκαθάριση της επιχείρησης. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Τη παράταση λειτουργίας της Δημοτικής Επιχείρησης Πληροφόρησης – Θεάματος και 

Επικοινωνίας Δήμου Ξάνθης έως 31/03/2035. 
Γίνεται μνεία ότι η ετήσια δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού οικ. Έτους 2015 του Δήμου 

Ξάνθης ανέρχεται στο ποσό των € 160.000. 
Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Πούλιος Χρίστος, Μπένης Δημήτριος, Καμαρίδης 

Ιπποκράτης, Ξυνίδης Αθανάσιος, Καλογερής Κρίτωνας, Καρά Αχμέτ, Χουσεϊν Ογλού Τιμούρ, Μπαντάκ 
Σιαμπάν, και Δημούδη Χρυσούλα για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης 
απόφασης. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                       (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 23-1-2015 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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